
             

  Nieuwsbulletin, 1 oktober 2022 

 

Beste leden,  

In dit nieuwsbulletin willen we u in grote lijnen informeren over enkele zaken die door de 

VSP naar voren zijn gebracht tijdens de verschillende commissievergaderingen van 

afgelopen weken. 

Tijdens de commissievergadering sociaal domein gingen wij akkoord met het nieuwe 

afrekensysteem van Omnibuzz. Dit houdt in dat voortaan niet meer per zone, maar per 

kilometer wordt vergoed door de gemeente. De VSP vindt dit een eerlijkere manier van 

kostenverdeling: betalen voor wat gebruikt wordt. Dit ondanks het feit dat daardoor de 

kosten voor Valkenburg ongeveer 28000 euro hoger worden. Voorwaarde voor ons is wel, 

dat deze kostenverhoging niet mag worden doorberekend aan de Valkenburgse gebruikers 

van deze service. Bovendien vroegen we de wethouder of er ook regelmatig een 

klantvriendelijkheidonderzoek plaatsvindt bij Omnibuzz, omdat ons zo nu en dan bepaalde 

klachten ter ore komen, met name over de service.                                                                      

Ook stelden we vragen over de toenemende financiële- en energiearmoede en de 

mogelijkheden van de gemeente om voor deze mensen iets te betekenen. De wethouder 

antwoordde dat het een en ander mede afhangt wat op Prinsjesdag wordt besloten en dat 

er richting begroting gekeken kan worden naar mogelijkheden. Voor de meest schrijnende 

gevallen wordt thans al maatwerk geleverd. 

Bij de commissievergadering fysiek domein constateerden we, dat er tot nu toe slechts  

driemaal gebruik is gemaakt van de mogelijkheid voor het afsluiten van een starterslening. 

Wij stelden dat onbekendheid hierover een belangrijke reden kan zijn. We vroegen de 

wethouder dan ook om meer aandacht te besteden aan een duidelijke communicatie 

hieromtrent.                                                                                                                           .                 

Ook bij het onderwerp stimuleringslening “Verduurzaam je huis” gaven we aan, dat de 

communicatie voor verbetering vatbaar is en drongen we aan om via zoveel mogelijk 

kanalen de bewoners hierover op de hoogte te brengen. Ook vroegen we om de periode 

tussen aanvraag en beslissing zo kort mogelijk te houden, zodat de aanvrager snel weet 

waar hij aan toe is.                                                                                                                

Verder vroegen we om bij de uitwerking van de mobiliteitsvisie ruime aandacht te besteden 

aan bereikbaarheid van het winkelcentrum en de parkeermogelijkheden.                                                                                                                             

Tot slot stelden we een aantal vragen over de voortgang bij de voetgangersingang vanuit de 

Reinaldstraat richting Villa Via Nova en diverse andere projecten. Wat het eerste betreft is 

er overleg met de projectontwikkelaar en zijn er binnenkort ontwikkelingen te verwachten. 

Ook gaven wij aan dat het pas geopende openbare toilet geregeld kampt met mankementen 

en daardoor op die momenten buiten gebruik is. 



Waar wij ook vraagtekens bij plaatsten was de enorme grondverplaatsing langs de 

Barakkenberg bij de realisatie van Kasteel Zuijderhoudt, het voormalige hotel Geulzicht. 

Volgens de wethouder was dit echter niet in strijd met natuurbepalingen ter plaatse. 

De commissievergadering algemene zaken en middelen stond grotendeels in het teken van 

de start van het project Visie Vrijetijdseconomie 2035, waarbij we enkele verhelderende 

vragen stelden.  

We hopen, dat we u met dit nieuwsbulletin weer voldoende hebben bijgepraat over het een 

en ander betreffende onze partij. 

Vriendelijke groet, namens de VSP 

Jo Savelberg 

                     

 


